
Hodnocení ME Wroclaw puškové disciplíny. 
 
Ve dnech 5. až 18. září 2022 se konalo mistrovství Evropy v kulových disciplínách. Soutěž byla 
již druhou cílovou soutěží letošního roku, kdy první bylo ME v Norsku v Hamaru (VzPu).  
 
Výsledky je možné podrobně prostudovat zde: 
 
https://www.issf-sports.org/competitions/venue/results.ashx?cshipid=3076 
 
Nominace: 
 
Junioři:  Záborec, Křivánek, Kupec 
Juniorky:  Zrůstová, Mikulčíková, Štefánková, Dubská 
Muži:   Přívratský, Hrčkulák, Nepejchal, Smetana, Nymburský 
Ženy:   Brázdová, Brabcová A., Karasová, Blažíčková, Brabcová K. 
 

Jak je vidět na jménech a počtech sportovců, obsazení bylo široké. Podařilo se nám 
obsadit kompletní týmy a v seniorských kategoriích dokonce nominovat vždy další dva 
účastníky. Důležitým důvodem byla krátká dojezdová vzdálenost. Pokud by bylo ME např. 
v Rusku či v Ázerbájdžánu, jak bylo plánováno nejdříve, nebylo by to možné. Toto nám tedy 
vyhovovalo a pomohlo. 

Jak celé vystoupení našich sportovců hodnotím? Velice kladně. Začínalo se juniorskými 
soutěžemi. Viděl jsem všechny soutěže a sledoval všechny naše juniory. Vidím v nich velký 
potenciál. Poznávám tyto mladé sportovce velice pomalu. Juniorskou kategorii stále 
nepodporuji tak, jak bych si přál. Snad se mi podaří zlepšit vše, co považuji za důležité právě 
pro tuto věkovou kategorii. Za to nej v juniorech vidím vystoupení Vojty Záborce a Adély 
Zrůstové. Jsou to zkušení junioři, kteří již dokazují svoji sílu i na takovýchto soutěžích. Jak 
uvidíte ve výsledcích, stačilo maličko pro účasti ve finále a pak je již šance na medaile na 
dohled. Svoji medaili (stříbrnou) si ale nakonec odváží. Jednalo se o soutěž smíšených dvojic 
(tzv. Mixed Team). Udělala nám velkou radost. Byl to důkaz jejich společné síly a spolupráce 
v závodě. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.issf-sports.org/competitions/venue/results.ashx?cshipid=3076


Některé výsledky dalších soutěžích juniorů byly také moc fajn a platné. Rád zmiňuji 
závody jednotlivců 3P - Vojta Záborec 10. místo, Ríša Křivánek 20. místo a stále slušný výsledek 
576, Adéla Zrůstová také 10. místo, Kateřina Štefánková 14. místo., výsledky Barbory Dubské 
573 a 575 atd. 
 

 
Zde zařazuji naše společné foto, celý tým s juniory v pušce a pistoli + trenéři. 
 
ME pak pokračovalo v seniorských kategoriích. Již předchozí výkonnost našich 

sportovců naznačovala velkou zkušenost a výsledky na nejvyšší úrovni. Dalo se čekat třeba 
i finálové umístění a boj o medaile. Předpoklad se naplnil. Odkazuji se na výsledky, ale je třeba 
napsat, že v kategorii mužů byl závod 3P považován za stěžejní, jedná se o olympijskou 
disciplínu a byla zde první šance vyhrát kvalifikační místo na Evropské hry 2023 (prvních 
dvanáct v pořadí) a hlavně místo na olympijské hry 2024 v Paříži. Samotná eliminace byla tak 
náročná, že pro řadu sportovců to byla velice stresující část soutěže. Celá řada výborných 
sportovců se neprobojovala do druhého dne a zůstala tak bez šance o boj o finále. Naši 
sportovci postup zvládli. Závod kvalifikace se nejlépe povedl Petrovi Nymburskému a Jirkovi 
Přívratskému. Oba postoupili do finále. Výborný výkon předvedl František Smetana a také 
David Hrčkulák – jejich výkony jsou rovněž mimořádné.  

Finálová soutěž byla super obsazená. Naši sportovci však mají svoji kvalitu, dařilo se jim 
držet se v předních pozicích a neuvěřitelné se stalo senzací. Petr je opakovaně Mistrem Evropy 
a Jirka byl třetí. Dvě medaile a zisk prvního místa na OH 2024. Úžasné vystoupení. Co bych si 
mohl přát více. Toto jsem si pomyslel.  

 



 
Začátek finále 3P muži. 

 



U této fotografie musím ještě poznamenat, že naše kategorie mužů je mimořádná. 
Dosahují skvělých výkonů, mají úžasné schopnosti provádět střelbu na nejvyšší úrovni a jsou 
si vzájemně velkými rádci a pomocníky. Vystupují velmi jednotně a vždy si najdou chvilku na 
podporu každého člena týmu. Díky jim za to. 

 
Dále následovala kategorie žen. Náš tým byl zase v pěti. Eliminace však již neproběhla 

dle přání všech, ale to tak někdy život přináší. Učíme se vyhrávat a také prohrávat. Postup přál 
Verče Blažíčkové, Sáře Karasové a Karolíně Brabcové (obě však v pozici RPO). A vše bylo zase 
otevřené. Veronika je sice věkem juniorka, ale svými výkony již dnes patří mezi mladé 
talentované střelkyně. To nás právě „donutilo“ k nominaci v seniorské kategorii. Letošní rok 
již mnohokrát dokázala svoji výkonnost a schopnost se prosadit např. až do finále SP. Ale to 
víte, plánovat se dá vše, nakonec však život ukáže sám. Prošla eliminací a následně kvalifikací 
velmi dobře. Vše zvládla, střílela svižně a odvážně. Ukázala se její odolnost a schopnost střílet 
v náročných podmínkách velkých závodů. Do finále postoupila na pátém místě a byla 
odhodlána bojovat dál. Finálovou soutěží postupovala dost odvážně, v řadě okamžiků 
podávala mimořádné výkony a bylo vidět, že se naučila hodně. Myslím, že velkým „školením“ 
jí byla soutěže světového poháru, a zvláště finále na SP v Koreji. Výbornými sériemi ve stoje 
dokázala porazit a odsunout na třetí místo Dariu Tykhovou UKR, která v poslední sérii 
chybovala. Veronika však ne. Zrodil se druhý „zázrak“ – kvalifikační místo na OH 2024 získala 
Rikke Ibsen DEN a naše Veronika. Druhé místo v takové soutěži je mimořádný výkon.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Cítím potřebu zdůraznit, že jsem zpět v ČR velice krátce a že můj podíl na výkonech 
týmu si nemohu přisvojovat. Naši sportovci jsou vedeni celou řadou velmi kvalitních trenérů, 
kterým patří dík.  

Připojuji tedy toto foto, protože Katka Kolaříková je osobní trenérka Veroniky a byla 
přítomná celému závodu od začátku až do vítězného konce.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Veronika a Kateřina Kolaříková – osobní trenérka. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Týmové soutěže patří k té „zvláštní“ soutěži, protože je často velmi složité „dát 

dohromady“ tři velmi silné a kvalitní sportovce. Zde přikládám krásné foto dvou našich 



úspěšných týmů, muži zlato a ženy stříbro. Úžasné závody. Každý člen týmu bojoval a tím se 
to povedlo. Díky Vám. 

 

 
Bohužel ne všichni přítomní senioři Pu a Pi. 
 
Příprava na tuto soutěž byla náročná. Každý si bude dělat vlastní hodnocení a bude se 

snažit rekapitulovat své výsledky.  
Všechny účastníky považuji za úspěšné. V našich podmínkách je samotná nominace 

velmi náročným úkolem. 
 
A co bude dál? Teď byla příprava ve Francii, a to na stejné střelnici, kde se budou konat 

OH 2024, a následuje Mistrovství světa v Káhiře.  
 
Tak nám držte pěsti = štěstí. 
 
Moc děkuji všem sportovcům, všem našim trenérům a celému realizačnímu týmu, 

nezvládl bych to bez Vaší podpory.  
 

Za puškové disciplíny, Luboš Opelka – státní trenér.       
 
 


